
Acta de la Junta Municipal del Distrito Oeste

Nº de Acta: 3

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 26 de octubre 2020

Hora inicio/fin: 19:00 / 20:00

Lugar: Centro Urban

Miembros asistentes:

D. José Luis López Ibáñez
Dª. Verónica Ruíz Escrig
D. Vicent Francesc Sales Mateu
Dª. Lorena Bachero Colomer
D. José Vte. Álvarez Miravet
Dª. Concepción Guillamón Albalate
D. Francisco Martinez Gómez

Miembros ausentes: 

D. Casto Moya Macias
Dª. Marinela Mónica Barabás
D. Pedro Bermúdez Bolos
Dª. Irene Gómez Santos
D. Pascual Barreda Martínez
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

Presidente (PSOE)
Vicepresidenta (Compromís)
Concejal (P Popular)
Vocal (Alcaldía)
AVV El Saboner
AVV La Choquera 
AVV Gpo S José Obrero,C Alcora y Ady

Vecino (PSOE)(*)
Vocal (Alcaldía)
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora(*)
Vecina (Podem-Esquerra Unida)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady (*)
AMPA CEIP Vicente Artero

EXCUSA AUSENCIA (*)

Secretaria:
Inmaculada Arnau Picazo

Por la Presidencia se declara abierta la sesión: 

En primer lugar el Sr. Presidente hace referencia al estado de alarma del mes de
marzo ya que no se habían podido celebrar las Juntas y Consejos de Distritos hasta este
mes de octubre, que han comenzado a reanudarse dichas sesiones. También explica la
situación  del  estado  de alarma que tenemos en  este  momento  y  que se recomienda,
siempre que se pueda, las reuniones se hagan telemáticamente en vez de presencial, por
lo que comunica que se intentará solucionar, si ello es posible, para próximas reuniones.

A continuación se procede a tratar el orden del día establecido:
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1.-  APROBACIÓN  DEL  ACTA  ORDINARIA  DE  LA  JUNTA  DEL  DISTRITO
OESTE CELEBRADA EL 24 DE FEBRERO DE 2020.

Se aprueba el acta ordinaria de la Junta del Distrito Oeste celebrada el 24 de
febrero de 2020, por unanimidad de los miembros de la Junta.

2º.- RESOLUCIÓN DE PROPUESTAS.

Por parte del Sr. Presidente se da cuenta de los trámites y las distintas soluciones
que  se  han  llevado  a  cabo  según  las  propuestas  y  sugerencias  expuestas  por  los
miembros de la Junta, siendo leídos los informes de cada negociado por la Secretaria de la
Junta.

Por otra parte y debido a la paralización del estado de alarma, el Sr. Presidente es
consciente de que se han quedado muchas propuestas pendientes y se ha comprometido,
a revisarlas y procurar que se resuelvan lo mas pronto posible.

3º.- RUEGOS Y PREGUNTAS

El  Sr.  Francisco Martínez,  representante de la  AVV Gpo S José Obrero,  Ctra
Alcora y Adyacentes,  propone la posibilidad de la  instalación de una zona de carga y
descarga  en  la  calle  José  M.ª  Mulet  Ortiz  frente  al  número  24  ya  que  hay  muchos
comercios y tienen problemas para realizar la actividad de carga y descarga. Señalizar
mejor el paso de peatones situado en la Ctra. Alcora junto al Grupo Reyes. Reitera la falta
de limpieza  del  servicio  de  brigadas  en la  zona de la  Pza/La Era,  parece ser  que  el
empleado hay dias que ni baja de camión. Por último en Cuadra la Torta, los fines de
semana debido a los bares de la zona, se llena de vehículos, la mayoría mal estacionados,
por lo que debería de estar controlado.

La Sra. Concepción Guillamón, representante de la AVV La Choquera, en primer
lugar reivindica el mal servicio de Taxicas ya que hay una franja horaria de 9:00 a 13:00
horas no se puede disponer de dicho servicio, el Sr. Presidente informa que está pendiente
la eleboración de un proyecto de mejora para ese servicio.  Pregunta por varios temas
pendientes: la campaña de asfaltado para el Distrito Oeste, el Sr. Presidente informa que
están en proceso de contratación, por la cesión de la calle Moli d’Oli; por el tema de los
lindes  de Catellón  con Borriol  por  la  zona de la  Choquera  y  por  el  del  PGOU,  el  Sr.
Presidente explica  en que situación están los trámites de dicho Plan General. Comunica
que también están pendientes la poda de moreras y la instalación de aparatos de gimnasia
para adultos en la Plaza de la Urbanización, la adecuación del local de la asociación, la
instalación  de  un  guardarrail  al  final  de  la  calle  Molí  d’Oli,  frente  al  barranco  Almela.
Traslado del badén situado en la calle Molí d’Oli n.º 5 al final de la calle, información sobre
la distancia a la que deben plantarse árboles o setos entre los lindes de vecinos y la calle,
farolas o postes de luz provisionales y cambiar la señalización deteriorada que informa de
la Urbanización La Choquera.

El Sr. Vicent Francesc Sales, Concejal del Partido Popular, comenta que cree que
tomando las medidas de seguridad oportunas, pueden celebrarse de forma presencial.     

El Sr. José Vte. Álvarez, representante de la AVV el Saboner, solicita la revision
de la frecuencia, que es muy corta, de los semáforos situados en la Avda. Vicente Sos
Baynat.  También  secunda  la  queja  del  Sr.  Francisco  Martínez,  de  los  vehículos  mal
estacionados en Cuadra la Torta que incluso obstaculizan las zonas de rebaje de aceras
para minusválidos.
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Lorena Bachero, Vocal de Alcaldía, propone el arreglo de un descampado situado
frente al Colegio Jaime I, el Sr. Presidente informa que se ha tratado varias veces ese
tema y explica la problemática que existe en cuanto a la propiedad de dicho solar.

Y no habiendo mas asuntos que tratar,  se levanta la sesión,  siendo las veinte
horas, extendiéndose de ella la presente acta, que firman el Presidente y la Secretaria de
la Junta, en el lugar y la fecha al principio expresados.
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Acta de la Junta Municipal del Districte Oest

NÚM. d'Acta: 3

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 26 d’octubre 2020

Hora inici/fi: 19:00 / 20:00

Lloc: Centre Urban

Membres assistents:

Sr. José Luis López Ibáñez
Sra. Verónica Ruíz Escrig
Sr. Vicent Francesc Sales Mateu
Sr. José Vte. Álvarez Miravet
Sra. Lorena Bachero Colomer
Sra. Concepción Guillamón Albalate
Sr. Francisco Martinez Gómez

Membres absents: 

Sr. Casto Moya Macias
Sra. Marinela Mónica Barabás
Sra. Irene Gómez Santos
Sr. Pedro Bermúdez Bolos
Sr. Pascual Barreda Martínez
Sra. Rosa Lidón Ejarque Gual

President (PSOE)
Vicepresidenta (Compromís)
Regidor (P Popular)
AVV El Saboner
Vocal (Alcaldia)
AVV La Choquera 
AVV Gpo S José Obrer,C L'alcora i Adj

Veí (PSOE)(*)
Vocal (Alcaldia)
Veïna (Podem-Esquerra Unida)
AVV Gpo. Reis i Ctra. Alcora(*)
AVV Ctra. Borriol, Roser i adj(*)
AMPA CEIP Vicente Artero
 

EXCUSA ABSÈNCIA (*)

Secretària:
Inmaculada Arnau Picazo

Per la Presidència es declara oberta la sessió: 

En primer lloc el Sr. President fa referència a l'estat d'alarma del mes de març ja
que no s'havien pogut celebrar les Juntes i Consells de Districtes fins a este mes d'octubre,
que han començat a reprendre's les dites sessions. També explica la situació de l'estat
d'alarma que tenim en este moment i que es recomana, sempre que es puga, les reunions
es  facen  telemàticament  en  compte  de  presencial,  per  la  qual  cosa  comunica  que
s'intentarà solucionar, si això és possible, per a pròximes reunions.

A continuació es procedix a tractar l'orde del dia establit:
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1.- APROVACIÓ De l'ACTA ORDINÀRIA DE LA JUNTA DEL DISTRICTE OEST
CELEBRADA EL 24 DE FEBRER DE 2020.

S'aprova l'acta ordinària de la Junta del Districte Oest celebrada el 24 de febrer de
2020, per unanimitat dels membres de la Junta.

2º.- RESOLUCIÓ DE PROPOSTES.

Per part  del Sr.  President  se n’adona dels tràmits i  les distintes solucions que
s'han dut a terme segons les propostes i suggeriments exposades pels membres de la
Junta, sent llegits els informes de cada negociat per la Secretària de la Junta.

D'altra banda i a causa de la paralització de l'estat d'alarma, el Sr. President és
conscient que s'han quedat moltes propostes pendents i s'ha compromés,  a revisar-les i
procurar que es resolguen el mes prompte possible.

3º.- PRECS I PREGUNTES

El Sr. Francisco Martínez, representant de l'AVV Gpo S José Obrer, Ctra L'alcora i
Adjacents, proposa la possibilitat de la instal·lació d'una zona de càrrega i descàrrega en el
carrer José Mª Mulet Ortiz enfront del número 24 ja que hi ha molts comerços i tenen
problemes per a realitzar l'activitat de càrrega i descàrrega. Senyalitzar millor el pas de
vianants situat en la Ctra. L'alcora junt amb el Grup Reis. Reitera la falta de neteja del
servici de brigades en la zona de la Pza/L'Era, pareix que l'empleat hi ha dies que ni baixa
de camió. Finalment en Quadra la Torta, els caps de setmana degut als bars de la zona,
s'ompli de vehicles, la majoria mal estacionats, per la qual cosa deuria d'estar controlat.

La Sra. Concepció Guillamón, representant de l'AVV La Choquera, en primer lloc
reivindica el mal servici de Taxicas ja que hi ha una franja horària de 9:00 a 13:00 hores no
es pot disposar del dit servici, el Sr. President informa que està pendent l'eleboración d'un
projecte de millora per a eixe servici. Pregunta per diversos temes pendents: la campanya
d'asfaltat  per  al  Districte  Oest,  el  Sr.  President  informa  que  estan  en  procés  de
contractació, per la cessió del carrer Moli d’Oli; pel tema dels límits de Catellón amb Borriol
per la zona de la Choquera i pel del PGOU, el Sr. President explica  en que situació estan
els tràmits del dit Pla General. Comunica que també estan pendents la poda de moreres i
la  instal·lació  d'aparells  de  gimnàstica  per  a  adults  en  la  Plaça  de  la  Urbanització,
l'adequació del local de l'associació, la instal·lació d'un guardarrail al final del carrer Moli
d’Oli, enfront del barranc Almela. Trasllat del badén situat en el carrer Moli d’Oli núm. 5 al
final del carrer, informació sobre la distància a què han de plantar-se arbres o tanques
entre  els  límits  de  veïns  i  el  carrer,  fanals  o  pals  de  llum  provisionals  i  canviar  la
senyalització deteriorada que informa de la Urbanització La Choquera.

El Sr. Vicent Francesc Sales, Regidor del Partit Popular, comenta que creu que
prenent les mesures de seguretat oportunes, poden celebrar-se de forma presencial.     

El Sr. José Vte. Álvarez, representant de l'AVV el Saboner, sol·licita la revisió de
la freqüència, que és molt curta, dels semàfors situats en l'Av. Vicente Sos Baynat. També
secunda la queixa del Sr. Francisco Martínez, dels vehicles mal estacionats en Quadra la
Torta que inclús obstaculitzen les zones de rebaix de voreres per a minusvàlids.
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Lorena Bachero,  Vocal  d'Alcaldia,  proposa l'arreglament  d'un descampat  situat
enfront del Col·legi Jaume I, el Sr. President informa que s'ha tractat diverses vegades eixe
tema i explica la problemàtica que existix quant a la propietat del dit solar.

I com que no hi ha més assumptes a tractar, s'alça la sessió, sent les vint  hores,
estenent-se d'ella la present acta, que firmen el President i la Secretària de la Junta, en el
lloc i la data al principi expressats.
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